

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, DECEMBER 7, 1982

(75)

[Text]

The Standing Committee on Public Accounts met "in-camera" at 12:03 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Clarke, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Anguish, Clarke (*Vancouver Quadra*), Corriveau, Desmarais, Dionne (*Chicoutimi*), Dubois, Hovdebo, Lang and Ostiguy.

Other Members present: Messrs. Beatty, Gurbin, Hawkes and Thacker.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Mr. E.R. Adams; Mr. T. Wileman.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' Standing Orders, the Committee met for the purpose of receiving a briefing.

After the briefing, Members asked questions.

At 1:40 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, DECEMBER 9, 1982

(76)

The Standing Committee on Public Accounts met at 11:05 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Clarke, presiding.

Members of the Committee present: Miss Campbell (*South West Nova*), Messrs. Clarke (*Vancouver Quadra*), Desmarais, Halliday, Hawkes, Hovdebo, Lambert and Wright.

Other Member present: Mr. Thomson.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Mr. E.R. Adams; Mr. T. Wileman.

Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada: Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General; Mr. D.J. Deeks, Principal, Audit Operations Branch; Mr. L.S. Ting, Principal, Audit Operations Branch; Mr. V. Sahgal, Principal, Audit Operations Branch.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' Standing Orders, the Committee commenced consideration of the Auditor General's Report for the fiscal year ended March 31, 1982.

Mr. Dye made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 12:36 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 7 DÉCEMBRE 1982

(75)

[Traduction]

Le Comité permanent des comptes publics se réunit aujourd'hui à huis clos à 12h03 sous la présidence de M. Clarke (président).

Membres du Comité présents: MM. Anguish, Clarke (*Vancouver Quadra*), Corriveau, Desmarais, Dionne (*Chicoutimi*), Dubois, Hovdebo, Lang et Ostiguy.

Autres députés présents: MM. Beatty, Gurbin, Hawkes et Thacker.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: MM. E.R. Adams et T. Wileman.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans le Règlement de la Chambre des communes, le Comité se réunit pour une séance d'information.

Après la séance d'information, les membres posent des questions.

A 13h40, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 9 DÉCEMBRE 1982

(76)

Le Comité permanent des comptes publics se réunit aujourd'hui à 11h05 sous la présidence de M. Clarke (président).

Membres du Comité présents: M^{lle} Campbell (*South West Nova*), MM. Clarke (*Vancouver Quadra*), Desmarais, Halliday, Hawkes, Hovdebo, Lambert et Wright.

Autre député présent: M. Thomson.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: MM. E.R. Adams et T. Wileman.

Témoins: Du bureau du Vérificateur général du Canada: M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général; M. D.J. Deeks, directeur principal, Direction des opérations de vérification; M. L.S. Ting, directeur principal, Direction des opérations de vérification; M. V. Sahgal, directeur principal, Direction des opérations de vérification.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans le Règlement de la Chambre des communes, le Comité entreprend l'étude du rapport du Vérificateur général pour l'année financière terminée le 31 mars 1982.

M. Dye fait une déclaration, puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

A 12h36, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

J.D.W. Campbell

Clerk of the Committee